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ELŐLAP 
 

Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
4. számú 

JEGYZŐKÖNYVE 
  
Készült:                Nógrád Község Képviselő-testületének 2021. október 4-én, Nógrádon                             

megtartott üléséről. 
 
Ülés helye:           Községháza Nógrád 
 
Jelen vannak:         Varga Richárd polgármester 
                                 Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester 
                              4 fő képviselő:  Gere Zsolt, Karcag Sándorné,  Kovács Ágnes, Piroska János 
                                                   

Árpásné Schlenk Judit jegyző 
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyvvezető 
 

Meghívott vendég:   Espár Zsolt építőmérnök 
 
Érdeklődő állampolgár: Kancsár Erika a Nógrádi Napraforgó Egyesület elnöke                 
                                                                           
Napirend előtt: 
 
     1.   Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
            Előadó: Varga Richárd polgármester 

 
Napirend: 
 

1. 2021. évi költségvetés módosításáról szóló rendelet elfogadása 
Előadó: Varga Richárd polgármester  

 
2. Helyi Építési Szabályzatról szóló rendelet módosítása 

Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 

3. A szociális célú tűzifa támogatás helyi szabályairól szóló rendelet megvitatása és 
elfogadása 

            Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 

4. Beszámoló a Nógrádi Közös Önkormányzati Hivatal munkájáról 
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 

 
5. Pályázatokkal kapcsolatos tájékoztatás 

Előadó: Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester 
 

6. Egyebek 
- Szondi utcai szabálytalan támfal ügye 
- Szondi utcában forgalomlassító eszközök elhelyezése 
- Nógrád Napraforgó Egyesület támogatási kérelme 
- Külterületi lakott hely elnevezése 
- Október 23-i ünnepség egyeztetése 
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Napirend utáni hozzászólások: 
 
Hozott határozat: 35/2021.(X.4.) – 48/2021.(X.4.) képviselő-testületi határozat 
  
Hozott rendelet volt: 
- 8/2021.(X.5.) önkormányzati rendelet az önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 

2/2021.((II.19.) önkormányzati rendelet módosításáról 
- 9/2021.(X.5.) önkormányzati rendelet Nógrád község Helyi Építési Szabályozásáról szóló 

13/2007.(XII.29.) önkormányzati rendelet módosításáról 
- 10/2021.(X.5.) önkormányzati rendelet a szociális célú tűzifa támogatás helyi szabályairól 

  
Zárt ülés nem volt. 
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Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
4. számú 

JEGYZŐKÖNYVE 
 
Készült:                Nógrád Község Képviselő-testületének 2021. október 4-én, Nógrádon                             

megtartott üléséről. 
 
Ülés helye:           Községháza Nógrád 
 
Jelen vannak:         Varga Richárd polgármester 
                                 Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester 
                              4 fő képviselő:  Gere Zsolt, Karcag Sándorné,  Kovács Ágnes, Piroska János 
                                                   

Árpásné Schlenk Judit jegyző 
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyvvezető 
 

Meghívott vendég:   Espár Zsolt építőmérnök 
 
Érdeklődő állampolgár: Kancsár Erika 
 
      
Varga Richárd polgármester üdvözölte az alpolgármestert, a megjelent képviselőket, a jegyzőt és a 
meghívott vendéget. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy az ülés határozatképes, így azt 16 
óra 37 perckor megnyitotta. Elmondta, hogy Szórágy Gyuláné képviselő jelezte, hogy egyéb 
elfoglaltsága miatt nem tud részt venni az ülésen, Piroska János képviselő pedig később érkezik. 
A polgármester javaslatot tett két jegyzőkönyv hitelesítőre Karcag Sándorné és Kovács Ágnes 
képviselők személyében. 
A javasolt személyeket kérdésre a testület egyhangúlag elfogadta. 
A polgármester elmondta a jelenlévőknek, hogy az ülést megelőzően bejáráson vett részt a testület 
az óvodában. Ismertette továbbá, hogy az egyebek napirendi pont keretében milyen alpontokat 
javasol megtárgyalni, javaslatot tett a meghívóban szereplő napirendi pontok megtárgyalására és 
azok sorrendjének megváltoztatására a meghívott vendégre tekintettel. A javasolt napirendek 
megtárgyalásával a testület egyhangúlag egyetértett. 
  
Napirend előtt: 
 
     1.   Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
           Előadó: Varga Richárd polgármester 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
 Varga Richárd polgármester: 
Amennyiben nincs kérdés, észrevétel a lejárt határidejű határozatokkal kapcsolatban, szavazásra 
teszem: aki elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató jelentést, 
kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze.  
 
A testület egyhangúlag, 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a lejárt határidejű 
határozatokról szóló beszámolót, és a következő határozat született: 
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35/2021.(X.4.) képviselő-testületi határozat 

 
20/2021.(VIII.31.) 21/2021.(VIII.31.) 22/2021.(VIII.31.) 23/2021.(VIII.31.) 
24/2021.(VIII.31.) 25/2021.(VIII.31.) 26/2021.(VIII.31.) 27/2021.(VIII.31.) 
28/2021.(VIII.31.) 29/2021.(VIII.31.) 30/2021.(VIII.31.) 31/2021.(VIII.31.) 
32/2021.(VIII.31.) 33/2021.(VIII.31.) 34/2021.(VIII.31.) 

 
Nógrád Község Önkormányzata az alábbi határozatokra a beszámolási kötelezettséget 
megszünteti: 

 
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a beszámolási kötelezettség megszüntetését a 
nyilvántartáson vezesse át. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 

 
  
 Napirend: 
 

6. Egyebek 
 

- Szondi utcai szabálytalan támfal ügye 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
A témával kapcsolatban felkérem Espár Zsolt mérnök urat, hogy mondja el szakmai véleményét.  
 
Espár Zsolt építőmérnök: 
A Szondi utcai szálláshelynél lévő támfalnál történt egy kisebb baleset, személyi sérülés nem 
történt, de anyagi kár keletkezett az autóban. A balesetet szenvedő személy kérte az 
önkormányzattól az ügy kivizsgálását. Tartottunk egy helyszíni bejárást, fotókat készítettünk. Ez 
egy meredek, lejtős terület. Azért van ez a kiemelés, hogy a víz ne fusson be az ingatlan területére. 
Megállapítható, hogy az ingatlan tulajdonos, aki a támfalat építette, részben felelős a baleset miatt, 
valamilyen arányban az önkormányzat is felelős és az autóvezető is hibázott. A beszámolómban 
javaslatot tettem arra, hogy hogyan lehetne megelőzni a jövőben a hasonló baleseteket. Az olcsóbb 
megoldás szerint kb. 5-6 méteren kellene átépíteni a járdát és elbontani a támfalat. A tökéletes 
megoldás nyilván az lehetne, ha az ingatlan teljes hosszában felemelnének a járdát és a támfalat 
megszüntetnének. A betonból készült út is probléma itt.  
 
16 óra 50 perckor megérkezik az ülésre Piroska János képviselő. 
 
Gere Zsolt képviselő: 
Sajnos nagyon sok hasonló hely van itt a faluban. Én megértem a bejelentő problémáját, de attól 
félek, hogy ezzel az esettel egy lavinát indítunk el, mert máshol is lehet ilyen probléma.  
 
Espár Zsolt építőmérnök: 
Értem Önt, jogos az észrevétele, de a szóban forgó problémát, a balesetveszélyt meg kell szüntetni. 
Itt sajnos nem látszik a támfal elkülönülése az úttól.  
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Varga Richárd polgármester: 
Tehát a képviselő úr azt mondja, hogy semmilyen balesetveszélyes dologgal nem kell foglalkozni, 
mert több ilyen is lesz?  
 
Gere Zsolt képviselő: 
Nem, én azt mondtam, hogy ezt nagyon átgondoltan kell kezelni, mert nagy lavinát indíthat el. Nem 
építhetjük át minden baleset helyszínét. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Azt is meg kell várni, hogy a balesetet elszenvedő milyen lépéseket tesz, később számonkérheti az 
önkormányzatot, hogy miért nem szüntette meg a balesetveszélyt. 
 
Espár Zsolt építőmérnök: 
Tudok egy bővebb, konkrétabb műszaki tartalmat adni, amit a kivitelezőnek át lehet adni, hogy 
legalább a kanyarodó ívben lévő támfal részt bontsa el, a szinteket is össze kell hozni. Véleményem 
szerint ez a minimum, amit tenni lehet. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Kérjük mérnök urat, hogy készítse el ezt a szakmai véleményt, és az alapján kérünk majd be 
árajánlatokat ennek az állapotnak a megszüntetésére. Felvesszük a tulajdonossal is a kapcsolatot.  
 
Piroska János képviselő: 
A Kodály Zoltán utcában sem értem, hogy azt a támfalat annak idején miért kellett megépíteni. 
Semmilyen célt nem szolgál, a vizet sem az árokba vezeti. Ha meg lenne szüntetve, szélesebb 
lehetne az út, és ezáltal biztonságosabb lenne.  
 
A polgármester ezzel kapcsolatban javaslatot tett egy helyszíni bejárás megtartására a képviselőkkel 
és egy szakemberrel.  
 
- Szondi utcában forgalomlassító eszközök elhelyezése 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Ismét megkérem a mérnök urat, hogy számoljon be a napirenddel kapcsolatban a képviselő-
testületnek. 
 
Espár Zsolt építőmérnök: 
Érkezett megkeresés az önkormányzathoz azzal kapcsolatban, hogy a Szondi utcában közlekedők 
közül többen nem tartják be a megengedett sebességet, gyorsan mennek az autókkal. A helyszíni 
bejárás során megállapítást nyert, hogy sajnos a kereszteződésbe érve, a támfal miatt be kell hajtania 
a kereszteződésbe az autóvezetőnek, ha be akarja látni a keresztutcai közlekedőket. Itt a 
buszközlekedés is bezavar a képbe. Az elsőbbségadás-táblát nem látni, ha a busz ott parkol.  Én 
javasolnám az alárendeltségi viszony megfordítását ebben a csomópontban. A Váci utca felől stop-
tábla elhelyezését tartom indokoltnak, szemben, a hivatal felől pedig egy elsőbbségadás-tábla 
kerülne.  
Most került kiosztásra egy vázlat arra vonatkozóan, hogy több parkolóhely legyen kialakítva a vár 
környékén. Ehhez megoldás lehet, ha a Hunyadi utca alsó szakasza egyirányúsítva lenne és ott 
lehetne parkolni.  
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Piroska János képviselő: 
Én már korábban is tettem arra javaslatot, hogy gondoljuk át, hogy mennyire be van szorítva a vár 
parkoló és a vár megközelíthetősége. A Hunyadi és Szondi utca közötti parkolóhelyeket tovább 
lehetne vinni egészen a Váci utcáig. A buszokat is be lehetne oda terelni körforgalomszerűen.  
 
Gere Zsolt képviselő: 
Ha a Kodály Zoltán utcába rakjuk a stop-táblát és megfogjuk a forgalmat, akkor gyakorlatilag a 
Szondi utcából nem lehet majd kikanyarodni. Én a trafóhoz javasolnék felrakni egy tükröt.  
 
Espár Zsolt építőmérnök: 
A tükröt nem tartom jó ötletnek, hiszen bepárásodhat, eltörhet, megsérülhet stb. A közlekedés 
kölcsönös együttműködésen is alapul, figyelnünk kell egymásra. 
A képviselők több lehetséges megoldási javaslattal álltak elő arra vonatkozóan, hogy milyen 
eszközöket, táblákat szükséges elhelyezni a kereszteződésben és környezetében a biztonságos 
közlekedés érdekében.  
 
Piroska János képviselő: 
A stop tábla elhelyezését én sem javaslom az ott parkoló autók miatt. 
 
Karcag Sándorné képviselő: 
Szerintem a stop-táblát hagyjuk ott, ahol most van és tegyünk “fekvőrendőrt” a Takarék és a 
Művelődési ház közé. A Váci utca felől sokkal nagyobb forgalom jön be, mint a Szondi utca felől. 
Ott rakodnak az áruszállítók is, ezért maradjon az eddigi forgalmi rend. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Ezzel én is egyetértek, a fekvő rendőrt lejjebb javaslom elhelyezni.  
 
Varga Richárd polgármester: 
A most felújított Petőfi és Rákóczi utca tábláit is szükséges cserélni, átgondolni a súlykorlátozást. 
Mérnök úrnak átadom a szót, hiszen ezen a területen is tartottunk helyszíni bejárást. 
 
Espár Zsolt építőmérnök: 
Több elsőbbségadás tábla, egy stop-tábla lenne kicserélve. Annak ellenére, hogy a kivitelezés 
megfelelően zajlott, jó minőségű utak kerültek átadásra, félő, hogy a padkát a nagyobb teherautók 
megnyomnának. Ennek kivédésére javasolnám, hogy a vasúton átérve a jobboldali településrészre 
a 12,5 tonnánál nagyobb járművek ne hajthassanak be, kerüljön tábla elhelyezésre. 
 
Gere Zsolt képviselő: 
Egy faszállítónak van ott telephelye, tehát őt valószínűleg nem lehet onnan kitiltani, illetve, ha 
építkezik valaki, akkor az építőanyagot is el kell vinni valahogy az ingatlanig. 
 
Espár Zsolt építőmérnök: 
Erre lehet megoldás a “kivéve engedéllyel” kiegészítő tábla. Ha bármi történik, akkor 
visszakereshető, hogy ki követett el szabálytalanságot. 
 
Karcag Sándorné képviselő: 
Ennek a táblának a kihelyezése mit jelent az önkormányzatra nézve? 
 
Espár Zsolt építőmérnök: 
Az önkormányzatnál kell az engedélyt megkérni. Ez történhet egy formanyomtatványon, vagy 
egyszerű bejelentéssel is. 
 
Több kérdés, észrevétel nem érkezett a jelenlévőktől. 
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Varga Richárd polgármester: 
Aki egyetért azzal, hogy a Hunyadi utca Gárdonyi Géza utca és Kodály Zoltán utca közötti szakaszát 
egyirányúsítsuk és parkolóhelyeket alakítsunk ki, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze: 
 
 A testület 1 igennel, 5 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

36/2021.(X.4.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete nem támogatja azt, hogy 
a Hunyadi utca Kodály Zoltán utca és Gárdonyi Géza utca közötti szakasza 
egyirányúsításra kerüljön és a menetirány szerinti jobb oldalon parkolóhelyek 
kerüljenek kialakításra. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot az érdekeltekkel közölje. 

 
Határidő: azonnal értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
 
Varga Richárd polgármester: 
Aki egyetért azzal, hogy a Gárdonyi Géza utca másik szakaszát, vagy egyéb utcát megjelölve 
parkolóhelyeket létesítsünk kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze: 
 
 A testület 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

37/2021.(X.4.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete támogatja, hogy a 
Gárdonyi Géza utcában és a Hunyadi utcában parkolóhelyek kerüljenek 
kialakításra.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy vizsgálja meg ennek lehetőségét, 
ismertesse a képviselő testülettel az elképzeléseket és annak költségét. 

 
Határidő: legkésőbb 2022. február 28. 
Felelős: polgármester 

 
Varga Richárd polgármester: 
Aki egyetért azzal, hogy a Kodály Zoltán utca és a Szondi utca csomópontban ne legyen forgalmi 
rend változás kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze: 
 
 A testület egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

38/2021.(X.4.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete nem kívánja a Kodály 
Zoltán utca és Szondi utca kereszteződésében a forgalmi rendet megváltoztatni.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot hozza az érintettek 
tudomására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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Varga Richárd polgármester: 
Aki egyetért azzal, hogy a Szondi utcában a Művelődési ház előtt “fekvőrendőr” legyen elhelyezve 
kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze: 
 
 A testület egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

39/2021.(X.4.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete javasol a Szondi utcában 
menetdinamikai útküszöb elhelyezését, azonban nem a térképen megjelölt helyen, 
hanem a Művelődési ház környékén. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon. 
 
Határidő: 2021. november 30. 
Felelős: polgármester 

 
Varga Richárd polgármester: 
Aki egyetért azzal, hogy a felújított utcákban az elhasználódott forgalmi táblák cserélve legyenek, 
kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze: 
 
 A testület egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

40/2021.(X.4.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete indokoltnak tartja a Petőfi 
és Rákóczi utcák környékén 6 db elsőbbségadás jelzőtábla és 1 db stop tábla 
cseréjét. A táblák cseréjének költségét a tartalékkeretből kell fedezni. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon, 
és az összeget a képviselő testülettel közölje. 
 
Határidő: 2021. november 30. 
Felelős: polgármester 

 
Varga Richárd polgármester: 
Aki egyetért azzal, hogy a felújított utcákra vonatkozóan a Kossuth utcától a három csomópontba a 
12,5 tonnás súlykorlátozó tábla a “kivéve engedéllyel” kiegészítő táblával elhelyezésre kerüljön 
kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze: 
 
 A testület 5 igennel, 1 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

41/2021.(X.4.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete elrendeli, hogy a Kossuth 
utcáról a Feketevíz sorra, a Kossuth utcáról a Névtelen közbe és a Kossuth utcáról 
a Vasút sorra nyíló utcák elején kerüljön elhelyezésre 12,5 tonnás súlykorlátozó 
tábla kivéve engedéllyel kiegészítő táblával. A táblák elhelyezését követően 
tájékoztatást kell közzétenni, hogy milyen formában kell engedélyt kérni a 
behajtáshoz. 
A testület felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy a határozat végrehajtásáról 
gondoskodjon. 
 
Határidő: 2021. november 30. 
Felelős: polgármester és jegyző 
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18 órakor Espár Zsolt mérnök távozik az ülésről. 
 
 

1. 2021. év költségvetés módosításáról szóló rendelet elfogadása. 
Előadó: Varga Richárd polgármester  
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Röviden tájékoztatnám a képviselőket, hogy ez az a rendelet, amellyel kapcsolatban az elmúlt ülésen 
Szórágy Gyuláné képviselő asszony kérdéseket tett fel a könyvelőknek és ők pontosították a 
számadatokat. Most már a kijavított anyagot küldtük meg.  
 
Kérdés, észrevétel nem volt.  
 
A rendelet-tervezetet a testület 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta és ezzel 
megalkotta a 8/2021.(X.5.) önkormányzati rendeletét az önkormányzat 2021. évi 
költségvetéséről szóló 2/2021.((II.19.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

Rendelet és tervezet szó szerint megegyezik. 

Rendelet 1 példánya jegyzőkönyvhöz csatolva.  

 
 
2. Helyi Építési Szabályzatról szóló rendelet módosítása. 
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Ez a napirend már többször volt a képviselő testület előtt, hiszen egy rendezési terv módosítása nem 
egyszerű, több fázisból áll. Ebben az esetben már a végső fázisba jutottunk. Itt a lényeg, hogy a 
szóban forgó négy építési telek előkert vonalának 10 méterről 5 méterre csökkentése történik. A 
rendeletet oly módon módosítanánk, hogy magát a rendelet paragrafusait a módosítás nem érinti, 
viszont a melléklet módosulna azzal, ami ki lett küldve a képviselőknek. Ennek elfogadását kérem. 
 
A rendelet-tervezetet a testület 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta és ezzel 
megalkotta a 9/2021.(X.5.) önkormányzati rendeletét Nógrád község Helyi Építési 
Szabályozásáról szóló 13/2007.(XII.29.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

Rendelet és tervezet szó szerint megegyezik. 

Rendelet 1 példánya jegyzőkönyvhöz csatolva.  
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3. A szociális célú tűzifa támogatás helyi szabályairól szóló rendelet megvitatása és 
elfogadása. 
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Idén is a testület döntésének megfelelően pályáztunk 94 m3 tűzifára. A támogatói okirat 
megérkezett, e szerint 70 m3-re vagyunk jogosultak, ezt lehet majd szétosztani az elfogadott 
rendelet alapján. A támogatotti kör ugyanaz, mint a tavalyi évben, a jövedelmi határok emelésre 
kerültek. Kérem az Egészségügyi, Szociális, Oktatási és Sport Bizottság elnökét, hogy ismertesse a 
bizottság álláspontját. 
 
Kovács Ágnes képviselő, az Egészségügyi, Szociális Oktatási és Sport Bizottság elnöke: 
A jegyző asszony minden részletes információt elmondott a rendeletről, én annyiban egészíteném 
ki, hogy a bizottság egyhangúlag támogatta a rendelet elfogadását. Remélhetőleg november vége 
felé kiosztásra kerülhet a jogosultak részére a tűzifa. 
 
Varga Richárd polgármester: 
60 m3 fát az Ipoly Erdő Zrt. már a rendelkezésünkre bocsájtott, leszállították és a régi 
gázcseretelepen deponálásra került. Amint lehet, a kiszállításról gondoskodni fogunk. 
 
Gere Zsolt képviselő: 
A jogosultak hogy fognak értesülni a támogatásról? 
 
Kovács Ágnes képviselő, az Egészségügyi, Szociális Oktatási és Sport Bizottság elnöke: 
Az eddig megszokott módon, honlapról, közösségi médiából. Van egy kör, akik több éve már 
jogosultak a támogatásra, őket értesíti az önkormányzat.  
 
Piroska János képviselő: 
Én pozitív kritikával illetem a polgármester urat, hogy gondoskodott arról, hogy időben itt van a fa 
nagy része. Köszönet érte! 
 
A rendelet-tervezetet a testület 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta és ezzel 
megalkotta a 10/2021.(X.5.) önkormányzati rendeletét a szociális célú tűzifa támogatás helyi 
szabályairól 

Rendelet és tervezet szó szerint megegyezik. 

Rendelet 1 példánya jegyzőkönyvhöz csatolva.  

 
 
4. Beszámoló a Nógrádi Közös Önkormányzati Hivatal munkájáról. 

Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Sok számadattal tűzdelt beszámolót készítettem annak érdekében, hogy ne csak szöveges módon, 
hanem számadatilag is be tudjanak tekinteni a képviselők a hivatal munkájába. Sokfajta üggyel 
foglalkozunk. Van olyan feladat, amit külön visz Berkenye és Nógrád, de van olyan, ami 
központosíta van. Ilyen például az anyakönyvi feladat. Sajnos a pandémia a hivatal életére is 
rányomta bélyegét, nehéz volt a 2020-as év. A 2022-es évben szeretném igénybe venni a nők 40 
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évvel igénybe vehető nyugdíját. Annak érdekében, hogy a hivatal átadása zökkenőmentesen 
mehessen, aljegyző státusz létrehozását javaslom. Az aljegyző a jövő év elején kezdené munkáját. 
A jegyzői pályázatot csak attól az időponttól lehet kiírni, amikor az én köztisztviselői jogviszonyom 
meg fog szűnni.  
 
Piroska János képviselő: 
Ha jól értelmezem, az aljegyző nem követne téged a nyugdíjba vonulásod után mint jegyző, hanem 
továbbra is aljegyző maradna? Határozott, vagy határozatlan időre lenne felvéve? Ezt is bele kellett 
volna írni az előterjesztésbe, jobban elő kellett volna készíteni. Meg kell bízni valakit helyben a 
jegyzői feladattal. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
A felmentési idő és a szabadság ideje alatt is el kell látni valakinek a jegyzői feladatokat. A jegyzői 
feladatokat végző személy kijelölése a polgármesterek jogkörébe tartozik. A testületnek az a 
jogosultsága, hogy az álláshelyekről döntsön, a személy kiválasztása nem tartozik a testületre. A 
számadatokból láthatjátok, hogy nem vagyunk létszámbővében. Még egy személyre szükségünk 
van a feladatok ellátásához. A jelenlegi felállásban nem lehet senkit megbízni hosszabb távon az én 
helyettesítésemre, mert egy felsőfokú végzettséggel rendelkező személy van a hivatalban, de ő 
pénzügyi feladatokat lát el. Egy személyi változásnál úgymond sokminden benne van a pakliban, 
de ha nem adjuk meg az esélyt arra, hogy ez a változás zökkenőmentesen menjen végbe, akkor 
csökkentjük azt, hogy megfelelő legyen a munka. 
 
Karcag Sándorné képviselő: 
Mikortól alkalmaznánk az aljegyzőt? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Leghamarabb január 1-jétől. 
 
Karcag Sándorné képviselő: 
Ez kb. fél évet jelentene. Én ezt hosszúnak tartom. 
 
Piroska János képviselő: 
Ha te jegyző asszony úgy látod, hogy a hivatal munkamenete megkíván még egy személyt, nekünk 
abba nincs beleszólásunk. Viszont átgondolásra javaslom, hogy itt egy szóbeli bejelentés alapján 
aljegyzőnk legyen. 
 
Gere Zsolt képviselő: 
Gyakorlatilag arról van szó, hogy ha létrehozunk egy aljegyzői státuszt és a jegyző asszony 
nyugdíjba megy, akkor az aljegyző nem lép automatikusan a helyébe, de a státusza megmarad, jól 
tudom? 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Igen. Ez után meg kell pályáztatni a jegyzői állást, amire ő is pályázhat. Az aljegyzői státusz 
betöltetlen marad. 
 
Piroska János képviselő: 
A berkenyei önkormányzattal közös ülésen kellett volna ezt tárgyalni, hogy megismerjük a másik 
véleményét. Ez mindkét település önkormányzatát érintő kérdés. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Berkenye megszavazta az aljegyzői státusz létrehozását. Nekem az a célom, hogy úgy tudjam átadni 
a hivatalt, hogy aki az utódom lesz, annak át tudjam adni az ügyeket, mielőtt én nyugdíjba megyek. 
Ez előrelátás. Míg egy ügyintézőnél átmenetileg fel lehet venni valakit más jogviszonyba, egy 
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jegyzőnél ez nem működik. Az új jegyző státusza csak akkor kezdődhet, amikor az enyém véget ér. 
Ezért lenne ez az átmeneti megoldás.  
 
Karcag Sándorné képviselő: 
Bármi adódhat addig amíg te nyugdíjba mész, és akkor itt lesz egy aljegyzőnk, aki fel van véve 
határozatlan időre és nem tudunk vele mit kezdeni, nem mondhatunk fel neki, stb. 
 
Kovács Ágnes képviselő: 
Igen, én is hasonlóan látom ezt, mert mi lesz, ha nem leszünk megelégedve a munkájával és itt 
marad a nyakunkon. Mivel hiányzik létszám a hivatalban, fel lehetne venni arra a státuszra valakit. 
Nem, mint aljegyzőt. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban előreláthatólag még több kérdés, észrevétel fog felmerülni, 
a polgármester szünetet rendel el, majd javaslatára a szünet után az Egyebek napirendi ponttal 
folytatódik az ülés tekintettel a jelenlévő Napraforgó Egyesület elnökére. Az ülés második részét az 
Egyesület kérelmének megtárgyalásával kezdi a képviselő testület. 
 

7. Egyebek 
 

- Nógrádi Napraforgó Egyesület támogatási kérelme 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Az  Egyesület elnöke itt van az ülésen, ezért megkérem őt, hogy ismertesse a kérelem tartalmát. 
 
Kancsár Erika a Nógrádi Napraforgó Egyesület elnöke: 
A Taposópark létrehozásához nagyon sokat tett az Egyesület. Jelentős anyagi terhet rótt ránk az 
átadó ünnepség is, de a jövőre nézve is vannak terveink.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Mekkora összegre gondoltak? 
 
Kancsár Erika a Nógrádi Napraforgó Egyesület elnöke: 
A korábbi években 100.000 Ft támogatásra lehetett pályázni, ha ezt megkapnánk, annak nagyon 
örülnénk. Szeretnénk sövényt telepíteni, vizet vinni a területre locsoláshoz és ivóvízként is, ping-
pong asztalt is vásárolnánk és lehetőség szerint további pályázatokat benyújtanánk majd. A park 
karbantartása is költséget jelent. A pályázatokkal kapcsolatban azt figyeltük meg, hogy-  ha pl. civil 
pályázat, vagy intézmény pályázik egy adott dologra, -  akkor nagyobb eséllyel nyerhet, mintha az 
önkormányzat nyújtaná be a pályázatot. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Most én 100.000 Ft egyszeri támogatást javasolnék az Egyesületnek, ha nincs most konkrét 
célkitűzés, akkor a működési költségekre. 
 
Kancsár Erika a Nógrádi Napraforgó Egyesület elnöke: 
Köszönjük! 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Általánosságban, amikor korábban a támogatást nyújtotta az önkormányzat, a következő év 
januárjának végéig kellett elszámolni a kapott összeggel. Mivel most már az év végéhez közeledünk, 
azt szeretném kérdezni, hogy milyen időpont felelne meg önöknek az elszámolásra? 
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Kancsár Erika a Nógrádi Napraforgó Egyesület elnöke: 
2022. április 30. megfelelne. 
 
A testület egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a kérelmet és az 
alábbi határozatot hozta: 
 

42/2021.(X.4.) képviselő-testületi határozat 
 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Nógrádi Napraforgó 
Hagyományőrző és Szociális Egyesület kérelmére az egyesület működési 
költségeihez 100.000 Ft összegű támogatást nyújt. 
A támogatás kifizetése a tartalékkeret terhére történhet. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt értesítse. A 
rendeletben foglaltak szerint a támogatási szerződést kösse meg, és az összeg 
kiutalásáról legkésőbb 2021. október 30-ig intézkedjen. 
A felhasználásról az elszámolást 2022. április 30-ig kérje számon, és a szükséges 
átcsoportosításról intézkedjen. 

 
Határidő: azonnal és a rendeletben foglaltak szerint, értelemszerű és legkésőbb 
április 30. 
Felelős: polgármester 

 
 
 
- Külterületi lakott hely elnevezése 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Ilyen témakör már több alkalommal volt a testület előtt. Akkor kerül sor ilyenre, ha valaki nem a 
község belterületén, hanem külterületen épített egy olyan épületet, ahol lakni tud és kéri, hogy ott 
címet képezzünk. A Forrás dűlőben korábban már képeztünk címet, véleményem szerint tágabb 
értelemben ez a terület is oda tartozik, ezért javaslom erre az ingatlanra a Forrás dűlő 2. címet 
megképezni. 
 
A testület egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással egyetértett a javaslattal és 
az alábbi határozatot hozta: 
 
 

43/2021.(X.4.) képviselő-testületi határozat 
 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete Fodor Máté kérelmének 
helyt adva a Nógrád 0237/41 hrszú ingatlan címét 2642 Nógrád, Forrás dűlő 2. 
címmel engedélyezi. A lakcímképzés feltétele, hogy az ingatlan tulajdonosa a 
hivatal felé nyilatkozzon arról, hogy az ingatlanon felépített épületben a 
jogszabályi előírásoknak megfelelően biztosítják a közművekkel történő 
megfelelő ellátást, továbbá nyilatkoznak arról is, hogy a belterület határától a 
megközelítést szolgáló úttal kapcsolatban a szükséges hóeltakarítást, 
síkosságmentesítést és amennyiben szükséges, az út javítását saját költségén 
vállalja.  
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A testület felkéri a jegyzőt, hogy a határozatot a kérelmezőnek küldje meg és 
annak végrehajtásáról gondoskodjon 

Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: jegyző 

 
 
 
- Október 23-i ünnepség egyeztetése 

 
Varga Richárd polgármester: 
A rendezvénynaptárunk szerint - amit el is fogadtunk -  október 23-án, tehát a napján lenne az 
ünnepség. Én javaslatot tennék, arra, hogy október 22-én az esti órákban tartsuk meg az ünnepséget. 
A temetőben - az 56-os emlékmű helyére - készült egy emléktábla és szeretném, ha az ünnepség 
keretén belül fáklyás levonulással lemennénk a temetőbe és megkoszorúznánk ezt az emlékhelyet. 
Rossz idő esetén a Művelődési házban tartanánk a megemlékezést.  
 
Kérdés, észrevétel nem érkezett, a testület egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 
tartózkodással támogatta a javaslatot és az alábbi határozat született: 
 

44/2021.(X.4.) képviselő-testületi határozat 
 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az október 23-i nemzeti 
ünneppel kapcsolatos megemlékezést október 22-én az esti órákban kívánja 
megtartani. 

A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon. 
 

Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
 
 
5. Pályázatokkal kapcsolatos tájékoztatás 

Előadó: Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester  
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
A külterületi helyi közutak fejlesztése című pályázat benyújtásra került.  
Az önkormányzati rendezvények támogatására beadott pályázathoz pedig már megérkezett a 
támogatói okirat, mely pályázatból az Őszi vigalom rendezvény kiadásait tudjuk elszámolni.  
Benyújtásra került a Településkép megőrzése pályázat is. Ebből a tó körüli terület parkosítása 
valósulhat meg. 
A tisztítsuk meg az országot elnevezésű pályázatot is benyújtottuk. Ennek keretében 6 
különböző helyszínről kerülne elszállításra az illegális hulladék. Béke térnél, temetőnél, és a 
Mikszáth utca végében vannak ilyen helyek a községben. 
A mostani ülésen kellene kiválasztanunk a szolgálati lakás kialakításával kapcsolatos pályázathoz a 
kivitelezőt. Három árajánlat érkezett be az ajánlattételi határidőn belül. A legkedvezőbb ajánlatot a 
Boltív Bau Kft.-től kaptuk 24.320.431 Ft összegben. A támogatás teljes összege 25.000.006 Ft. 
melyből 24.178.133 Ft az építéshez kapcsolódó költség, tehát 120.000 Ft-tal kellene az 
önkormányzatnak hozzájárulni a kapott ajánlathoz- amennyiben azt fogadjuk el.  
 
Ismertetésre került a másik két ajánlat is. 
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A testület 5 igennel, 0 ellenszavazattal és 1 tartózkodással a legkedvezőbb ajánlatot adó vállalkozó 
ajánlatát fogadta el és az alábbi határozatot hozta: 
 
 

45/2021.(X.4.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Magyar Falu Pályázat 
kapcsán a Hunyadi utca 4. szám alatt kialakítandó szolgálati lakás megvalósítására 
az önkormányzat a Boltív-Bau Kft. által adott 24.320.431 Ft összegű ajánlatot 
fogadja el.  
Az önkormányzat vállalja a 120.000 Ft önerő biztosítását a 2022. évi 
költségvetéséből.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázatban és az ajánlatban 
foglaltaknak megfelelően a szerződés kösse meg és annak betartásáról 
gondoskodjon.  

 
Határidő: legkésőbb 2021. november 15.  
Felelős: polgármester 

 
 
Piroska János képviselő: 
Az iskolai pályázat le van már rendezve? 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Sajnos még nincs. A lezárása elég bonyolult. A közbeszerzést próbáljuk most tisztázni.  
A konyha pályázat is hasonló, azt sem sikerült még lezárni. Többek között olyan konyhai eszközök 
lettek beszerezve, amelyek nem felelnek meg a támogatói okiratnak. Ezeket nem lehet elszámolni, 
valószínűleg vissza kell majd fizetni.  
 
Piroska János képviselő: 
A 2021-ben beadott pályázataink hogy állnak? 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Eddig összesen 19 pályázatot nyújtottunk be, ebből eddig 7 nyertes pályázatunk van. A 
Belügyminisztérium által kiírt útfelújítási pályázat, a Magyar Falu Program keretében szintén 
útfelújítás, szolgálati lakás építése, országfásítási program, rendezvények támogatása, szociális célú 
tűzifa pályázat, valamint a könyvtáras pályázat is nyert. 
 
Piroska János képviselő: 
Eddig sajnos még nem találkoztam olyan pályázattal, ami az egészséges ivóvíz megőrzése, vagy a 
forrás környezetének rendezése céljából került volna kiírásra. El kellene azon gondolkodni, hogy 
hogyan lehetne a Csurgó forrás fölé egy olyan tetőt építeni, ami védené az embereket az időjárás 
viszontagságaitól, tájba illő lenne. Padokat, asztalokat lehetne kihelyezni a várakozóknak. Én - ha 
ti is úgy gondoljátok - előkészítem ezt.  
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
A DDC-nek jelenleg van egy zöld megoldás pályázata, talán ez is beleférne.  
Ennek a pályázatnak a keretében a Taposópark bővítését céloztuk meg elsősorban a Napraforgó 
Egyesület elnökével. Itt egy környezetbarát játszóteret lehetne létrehozni, vagy akadálypályát, 
esetleg rönkjátszóteret. Maximum 3.000.000 Ft-ra lehet pályázni, december 3-ig.  
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Gere Zsolt képviselő: 
Kik pályázhatnak, mert korábban elhangzott, hogy egyesületek nagyobb eséllyel pályázhatnak 
önkormányzatokkal szemben? 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Ezt pontosan nem tudom, de én felajánlottam az elnökasszonnynak, hogy szívesen segítek nekik az 
előkészítésben és a beadásban is, ha úgy gondolják, hogy benyújták a pályázatot. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Szeretne élni az egyesület ezzel a pályázati lehetőséggel? 
 
Kancsár Erika a Nógrádi Napraforgó Egyesület elnöke: 
Az előző pályázatunknál a közösségi összefogás nem annyira működött, a munka nagyrésze néhány 
emberre maradt. Ha fizikailag több oldalról van támogatva a dolog, akkor működhet, de így inkább 
nem. Ha az önkormányzat viszont úgy dönt, hogy pályázik, akkor az egyesület ezt maximálisan 
támogatja és segítünk. 
 
Piroska János képviselő: 
Én javaslom, hogy az egyesület pályázzon és természetesen ehhez az önkormányzat adjon meg 
minden támogatást. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Az elhangzottak ismeretében, ha megadja az önkormányzat a maximális támogatást, akkor vállalja 
az egyesület a pályázat benyújtását? 
 
Kancsár Erika a Nógrádi Napraforgó Egyesület elnöke: 
Igen, önkormányzati támogatással fogunk pályázni. 
 
Varga Richárd polgármester: 
A honlapra felkerült egy tájékoztatás egy pályázati lehetőségről, mellyel kapcsolatban Nógrád és 
Diósjenő községek lettek felkérve.  A pályázat keretében építészhallgatók jönnek el a településekre, 
megismerik az itt élőket, együtt ötletelnek, kijelölnek 2.000.000 Ft értékben egy helyet, ahol 
megépítenek nekünk valamit, ami közösségteremtő értékkel bír.  
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Még két pályázati lehetőségről szeretnék beszámolni. A Pénzügyminisztérium pályázatot írt ki 
bölcsődék fejlesztésére. Funkcióját vesztett önkormányzati épületekből lehet kialakítani bölcsődét. 
Új bölcsőde építése, vagy meglévő épület bővítése esetén 576 M Ft-ra lehet pályázni, vagy 
férőhelyenként 12 M Ft-ra. Itt jöhetne szóba a régi öregotthon épülete, ami alkalmas lehet a bölcsőde 
létrehozására. 5% önerő is szükséges a pályázat benyújtásához.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Igény lenne rá, 40 fő felett pedig kötelező feladata az önkormányzatnak az ellátás biztosítása. 
Jelenleg ezt úgy tudjuk teljesíteni, hogy megállapodást kötöttünk Berkenye községgel a nógrádi 
gyerekek bölcsődei ellátásra.  
 
A testület egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a pályázat 
benyújtását és az alábbi határozatot hozta: 
 

46/2021.(X.4.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Szondi utca 42. szám 
alatti volt Idősek otthona épületében bölcsődét kíván kialakítani.  
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A testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázat benyújtásához szükséges 
tervek, költségvetések elkészítéséről gondoskodjon és a konkrét összegeket a 
testülettel ismertesse. 

 
Határidő: 2021. november 30. 
Felelős: polgármester 

 
 
20 óra 6 perckor Kancsár Erika a Nógrádi Napraforgó Egyesület elnöke elköszön és távozik az 
ülésről. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
A másik pályázati lehetőség a Helyi termékértékesítést szolgáló piacok infrastrukturális és 
eszközfejlesztése címmel került kiírásra. Ez egy vidékfejlesztési pályázat, december 17. a benyújtási 
határidő. 100 M Ft-ra lehet pályázni. A várparkolóban lehetne kisebb standokat kialakítani, de lehet 
pályázni fedett-fedetlen árusítóhelyek, üzlethelyiségek, hűtőkamrák, kültéri kézmosók, szelektív 
gyűjtők kialakítására. 
 
A képviselők részéről elhangzott a gesztenyés park, valamint az azzal szemben lévő önkormányzati 
terület is lehetséges helyszínként. 
 
Piroska János képviselő: 
Én egyszerre több helyen is el tudom képzelni a vásárok megtartását. A várparkoló kicsit zsúfolt. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Véleményem szerint inkább egy helyszínre összpontosítsunk, hiszen az áruszállítást is meg kell 
oldani, tehát célszerű könnyen megközelíthető területet választani.  
 
A képviselők úgy határoztak, hogy későbbi időpontban döntenek ennek a pályázatnak a 
benyújtásáról. 
 
A polgármester ezután 5 perc szünetet rendelt el.  
 
A testületi ülés 20 óra 48 perckor ismét a 4. napirend tárgyalásával folytatódott. 
 

4. Beszámoló a Nógrádi Közös Önkormányzati Hivatal munkájáról. (folytatás) 
     Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
A testületi ülés első részében már tárgyaltuk ezt a napirendet, ezért szavazásra teszem: aki elfogadja 
a közös hivatal munkájáról szóló beszámolót, az kézfelemeléssel jelezze! 
 
A testület egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a beszámolót és 
az alábbi határozat szerint döntött: 
 

47/2021.(X.4.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Nógrádi Közös 
Önkormányzati Hivatal munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 
Kéri a jegyzőt, hogy a jövőben is gondoskodjon a hivatal jó színvonalon történő 
működéséről. 
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Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester 

 
 
Varga Richárd polgármester: 
A napirenddel kapcsolatban egy aljegyzői státusz létrehozásáról is dönteni kell. Aki tehát elfogadja, 
hogy aljegyzői státusz kerüljön létrehozásra, és pályázat kerüljön kiírásra a munkakör betöltésére, 
az kézfelemeléssel jelezze! 
 
A testület 3 igennel, 0 ellenszavazattal és 3 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

48/2021.(X.4.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete nem támogatja, hogy a 
Nógrádi Közös Önkormányzati Hivatalban aljegyzői státusz kerüljön 
létrehozásra. 
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a határozatot az érdekeltekkel közölje. 

 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
 
Napirend utáni hozzászólások: 
 
Karcag Sándorné képviselő: 
Nagy örömmel tapasztaltam, hogy a temetőnek egy olyan takarítónője van, aki lelkiismeretesen 
végzi munkáját. Nagyon szép, tiszta mind a ravatalozó, mind a mosdók. Ezúton kérek mindenkit, 
hogy vigyázzon a temető tisztaságára! 
 
A polgármester ezután megköszönte a jelenlévőknek az aktív részvételt és az ülést 20 óra 55 perckor 
berekesztette. 

 

k.m.f. 
 

 
 

Varga Richárd                     Árpásné Schlenk Judit 
                                    polgármester               jegyző 

 
 
 
 
 

Karcag Sándorné                                         Kovács Ágnes 
   jegyzőkönyv hitelesítő                                  jegyzőkönyv hitelesítő 


